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2024.08.05.-08.09.-ig St.Julian's-ben az Executive Training Instiute (ETI) szervezésében 

vettem részt egy egyhetes intenzív angol nyelvtanulási kurzuson. Azért esett a választásom 

Máltára, mert egyrészt a célom az angol nyelvi környezetben való tanulás volt, másrészt ez a 

tanfolyam kifejezetten a beszéd fejlesztését állította a középpontba. 

 Az utazást megelőzően önállóan intéztem a kurzus foglalását a fogadó szervezetnél. Az 

ETI-vel való együttműködés gördülékenyen ment, a levelekre azonnal reagáltak, 

készségesek voltak. 

Az önálló szervezés részét képezte a hotelszoba foglalása, utazással kapcsolatos 

tevékenységek: repülőjegy vásárlása, repülőtéri transzfer szervezése a hotelhez. Ez okozott 

izgalmakat, hogy minden rendben lesz-e, de végül minden zökkenőmentes volt. A szállásom 

egy hotelben volt Sliemaban, ami St.Julians mellett található. A kurzus megkezdése előtt két 

nappal érkeztem Máltára, hogy legyen időm felfedezni a környéket, asszimilálódni. 

A kurzus első napján a megjelölt időpontban gyülekeztünk az ETI aulájában az újakkal, ahol 

aztán eligazítást kaptunk a trénerekről, csoportbeosztásokról. Én egy lengyel hallgatóval 

kerültem egy csoportba, összesen ketten voltunk diákok. Ennek azért örültem, mert így 

igazán intenzív nyelvtanulási lehetőséget kaptam. A hét minden napján 9 órától fél 3-ig tartott 

az oktatás, háromszor kilencven perc tanulás és két hosszabb szünet volt napközben. A 

csoport létszáma miatt állandó, intenzív figyelmet kellett fordítani a tanulásra. A témák 

változatosak voltak, többször visszatértünk egy-egy területre, ezzel erősítve a tanulást. A 

nyelvtanulás minden területét érintettük, de elsősorban a beszédértés fejlesztése, 

beszédkészség fejlesztése, szókincsfejlesztés voltak a középpontban. Használtuk az 

interaktív eszközöket, többféle weboldalt. Nagyon sok digitális anyagot kaptunk a 

classroomon keresztül. Ezek egy részét ott használtuk, illetve még mindig használhatjuk. A 

kurzus vezető által ajánlott weboldalakat későbbiekben is használni fogom. A két fős 

csoportlétszám azonban kevésbé adott lehetőséget a változatos munkaformák 

alkalmazásához, főleg önállóan vagy pármunkában dolgoztunk. A kurzus vezetője időnként 

nagyon nehéz feladatokat adott, amellyel nehezen küzdöttünk meg, de a sikeres megoldás 

után jöttünk rá, hogy mennyit tanultunk a feladatból. 

 Az órákon a hangulat jó volt. Az épület és a tanterem maximálisan felszerelt, tiszta és hűvös 

volt (ami elég fontos szempont volt a rekkenő hőségben). 

A tanfolyam végén egy tanúsítványt kaptunk, amely igazolja, hogy lelkiismeretesen végig 

dolgoztuk az órákat. 

A tanfolyamon kívül is volt lehetőségem az angol nyelv gyakorlására. A hotel személyzete 

nagyon kedves volt és minden nap megkérdezték, hogy érzem magam, mit csinálok, stb.   

A nyelviskolai órák mellett igyekeztem felfedezni Málta kulturális és természeti szépségeit is. 

Részt vettem egy egész napos hajókiránduláson, amelynek során eljutottam Gozo és 

Comino szigetére. Ellátogattam Málta fővárosába, Vallettába is. Vallettába délután érkeztem, 

így épphogy csak bejutottam a Szent János-társkatedrálisba, a sziget legimpozánsabb 

templomába. Ezután Valletta utcáin sétálva fedeztem fel a város hangulatát, szépségeit. 

Kipróbáltam néhány tengeri herkentyűs ételt is, amelyek a tenger közelsége miatt mindig 

frissek és finomak. A rekkenő hőség és a délutánig tartó intenzív tanulás miatt délutánonként 

szívesen csobbantam és hűsöltem a tengerben. 
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Összeségében örülök, hogy részt vehettem az Erasmus+ pályázat keretén belül ezen a 

kurzuson. Az egyhetes kurzus segítségével sikerült felelevenítenem néhány korábban tanult 

és elfeledett dolgot, új ismeretekre is szert tettem, valamint megerősített abban, hogy a 

továbbiakban is foglalkozzak az angol nyelv tanulásával. 

 

 

 

 

 

 

 

 


